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Johan Castwall, Henrik Widerståhl. Karin Brofelth och Mats Lundin lämnade muntlig 

redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att 

 

att 

godkänna föreliggande förslag till tertialbokslut 2 jämte prognos 2 för samt 

 

uppdra åt verkställande direktören att överlämna bokslutet till moderbolaget 

Stockholms Stadshus AB. 

§ 8  

Remiss av förslag till nya föreskrifter om tillhandahållande av lots, 

lotsbeställning, tilldelning av lots och lotsavgifter 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 9 september 2014.  

 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning i ärendet. 

 

Styrelsen beslöt 

att 

 

att 

godkänna och överlämna upprättat svar på remissen. 

 

omedelbart justera ärendet. 

§ 9  

Rapporter 

a)  Finansrapport 

Mats Lundin redovisade den utdelade finansrapporten 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna den redovisade rapporten 

 

b)  Lägesrapport Utvecklingsprojekt Kapellskär 

Per Ling-Vannerus redovisade för till styrelsen den 18 september 2014 utsänd 

Projektrapport -2014, T2. 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna den redovisade rapporten. 
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c)  Lägesrapport Utvecklingsprojekt Värtahamnen 

Per Ling-Vannerus redovisade för till styrelsen den 17 september 2014 utsänd 

Projektrapport -2014, T2. 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna den redovisade rapporten. 

 

Helena Bonnier redovisade, i sin egenskap av ledamot av Stockholms stads konstråd, för 

val av konstnärer för utsmyckning av den nya Värtaterminalen. 

 

d)  Muntlig redovisning rörande nuläget i pågående tillståndsprövningar 

enligt miljöbalken 

Gun Rudeberg lämnade muntlig redovisning och informerade bl.a. om den 

huvudförhandling som hållits i mark- och miljödomstolen i slutet av augusti 2014 rörande 

tillstånd till byggande och drift av Stockholm Norvik samt att beslut i ärendet ska komma 

den 10 oktober 2014. Hon informerade vidare om nuläget i inledd tillståndsprocess för 

rörlig gångbrygga till kryssningsfartyg i Nynäshamn. 

 

e)  Muntlig lägesredovisning 

Johan Castwall lämnade muntlig redovisning rörande pågående arbeten och uppdrag och 

informerade bl.a. med utgångspunkt från valresultatet om Stockholms stads planerade 

hantering av budget för 2015 och förklarade att han avsåg att ta fram förslag till budget 

för koncernen Stockholms Hamnar för behandling vid extra sammanträde i december 

2014. 

 

Johan Castwall informerade vidare om  

 till trafikverket insänd skrivelse med hemställan om hävning av riksintresset för 

Louddens oljeverksamhet (skrivelse utdelad). 

 öppet hus i Värtahamnen den 21 september 2014. 

 att tidigare planerad rekrytering av ny hamnchef för Kapellskär, Nynäshamn och 

containerhamnen i Frihamnen avbrutits och att i stället ansvariga chefer för drift 

och stuveri i respektive hamn/hamndel organisatoriskt förts till Hamn & Trafik.   

 diskussioner med ägarna till fartyget Birger Jarl om fartygets fortsatta kajplats och 

verksamhet. 

 att s.k. alkobommar installerats i Frihamnen. 

 

Camilla Strümpel informerade om Stockholm Hamnars nya hemsida vilken lanserats 

föregående vecka efter omarbetning till s.k. responsive webbplats (anpassad för mobil). 

 

 

 


